

40°C Freezer

◎ 精确的温度控制:

采用微电脑精确控制器,温度-10℃~-40℃自由设定; 大屏幕液晶显示,随时掌握运行状态。

③ 安全的控制系统:

鐵盘镇定和密码保护功能,防止随意调整运行参数; 超温报警功能,传感器故障报警功能,报警方式: 声光报警; 开机延时,停机间隔等保护功能,确保运行可靠;

◎ 独特的制冷系统:

采用国际名牌高效压缩机; 国际名隐依必安风扇电机: 110mm超厚保温层,保温效果好。

◎ 人性化设计:

高雅的橘面塑粉喷涂; 安全门锁设计,防止随意开启;

DW-FL362 (-40°C)

➡ 技术参数:

코号	总有效容积	存储温度	输入功率	外形尺寸	气候类型	制冷方式	TE B
DW-FL362	362	-10°C40°C	400	930x731x1627	N	直冷	102

产品数据更改恕不另行通知,请以产品铭牌和说明书为准

Main characteristics of the product:

Accurate temperature controlling:

The accurate computerized temperature controller and the temperature ranging from -10°C to -40°C can be set freely; The temperature is shown digitally, and the running state is clear at anytime.

Safe controlling system:

There are functions to lock keyboard and to keep code, so as to prevent running parameter from being changed randomly;
There is a function for warning abnormally high and low temperature, Sensors fault alarm function; Perfect sound-light warning system;
There are functions such as delaying start, and stop interval, so to ensure reliable running;

Unique refrigerating system:

The high-efficiency compressor with internationally famous brand German fan electromoter with internationally famous brand of Ebm is used. 110mm of insulation course has good temperature-conserving effect.

Humanized designing:

Elegant orange plastic coating;
The safety lock can prevent random opening;

Technical parameters:

Model	Total effective	Storing temperature	Input Power (W)	Outer size (depth × width × height)	Climatic type	Refrigerating manner	Weight
DW-FL362	362	-10°C40°C	400	930x731x1627	N	Direct Refrigeration	102

Change of the product data might be made without notice, please follow the nameplate and instructions of the product.









0

中科美菱低温科技有限责任公司

地址:中国·合肥龙岗美菱工业园 邮编:231633 电话:(86)551/4316845 销售直线(传真)(86)551/4412128 http://www.zkmeiling.com E-mail:sales@zkmeiling.com